
    

 

 

Protokoll 

För extra styrelsemötet 2018-11-12 

§1. Mötet öppnades 
 

§2. Dagordningen godkändes 
 

§3. Rättelöv vill dra sig ur avtalet med Zitius och istället ta 
kommunens avtal och löfte om att gräva ned all fiber.  
 

§4. Inga övriga frågor 
 

§5. Mötets avslutades och nästa möte 26/11. 
 


